
DØK-Foreningsmøde d. 28. Januar 2010 

 

1. Valg af ordstyrer 

- Jakob 

2. Valg af referant 

- Karen 

3. Godkendelse af referat 

- Opfølgning på forretningsorden (Peter) 

4. Godkendelse af dagsorden 

- Godkendt 

5. Opfølgning på manuduktioner 

- Erhvervsøkonomi: ok, men manuduktøren skulle have 

forberedt sig bedre (Steffen Thisted), slides var ikke hans 

egne 

- Katrine: Svært at putte den samme manuduktør på 

makroøkonomi, hvis de har været utilfredse med ham. Måske 

skal der slet ikke være en manuduktion i makroøkonomi. 

- Der skal manuduktør på datalogi til sommer, men ud fra den 

eksamensform der skal holdes. Jesper Henriksen eller Bjergby 

(Jakob) 

- Jura droppes. 

- VTM med ham filosofi-gutten (Karen). 

6. Arrangementer 

- DØK Glögg (hvornår? Maja?) 

- Installationsdag (Katrine foreslår) 

- SU arrangement (Muffe skal følge op) 

- Forslag: teambuilding, Dorte Toft, agile metoder i praksis, 

agile metoder vs. traditionelle, Christian Kongsted om Google 

i fremtiden (Karen) 

7. Opfølgning på Mult 

- Ingen mult. 

8. Økonomi 



- Elan modtog aldrig en faktura fra DF, denne er sendt ud i 

december og Natalia (Elan) har sendt den videre til 

udbetaling. 

- Prosas penge skal selv opkræves aktivt. 

- Kasseren opfordrer til at man oplyser, hvis der bruges penge 

på et arrangement, så der kan holdes styr på budgettet. 

- DØKFests julefrokost ser ud til at blive en 

underskudsforretning – der skal markedsføres langt bedre for 

festerne, hvis vi skal køre underskudsgaranti. Der skal rykkes 

på den fest nu. Skal BA(IM) inviteres? 

9. Næste møde 

- Næste møde ligger d. 25., men Katrine anmoder om at rykke 

det til d. 4. Og ligger samtidig hytte til. Kom kl. 18 til læks 

mam. 

10.  Evt. ingen tilføjelser. 
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